
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 10. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 194
Ministeren bedes kommentere artiklen: ”Tålmodighed: Nye asylansøgere bli-
ver i øjeblikket først indkaldt til samtale næste år pga. travlhed” bragt i JP den
29. november 2015, og redegøre for hvorfor der tilsyneladende kan gå 300
dage – og dermed markant længere tid en målsætningen for den gennemsnit-
lige sagsbehandlingstid - før det er muligt for Udlændingestyrelsen at afholde
såkaldte oplysnings- og motivsamtale? Ministeren bedes endvidere oplyse,
om det bekymrer regeringen, at sagsbehandlingstiden er steget så betydeligt
og at personer dermed opholder sig i Danmark i lang tid, uden at de danske
myndigheder reelt kender de pågældendes baggrund, nationalitet, motiv for at
søge asyl m.v. Og om dette giver regeringen anledning til fremadrettet at sikre
en hurtigere sagsbehandling, f.eks. ved at styrke medarbejderkapaciteten i
Udlændingestyrelsen yderligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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